
Geachte heer Put, 

Naar aanleiding van telefonisch onderhoud van 08 juni j.l.

 

Zoals wij ook al aangegeven hebben bij de Gemeente Amsterdam is TIW-Survivors hartelijk 
welkom bij OVVO.

Wij willen wel duidelijke en tijdige afspraken maken met TIW over het gebruik van onze 
kantine en accommodatie, wat niet wordt bevorderd door de huidige stand van zaken en 
gebrek aan duidelijke communicatie.

 

Volgens onze berekeningen kan TIW op de huidige sterkte bij ons erbij op het veld (met 
aanpassingen) en is er voldoende ruimte voor de wedstrijden, dus dit is in principe geen 
probleem.

Er is wel een probleem met de trainingsavonden, maar daar kan i.s.m. met Gemeente 
Amsterdam wel een oplossing voor gevonden worden.

 

Dat O.V.V.O. nu meegetrokken wordt in de strijd tussen TIW en de Gemeente Diemen 
verdient niet de schoonheidsprijs.

Wij willen ons daar graag buiten houden want dit geeft een negatieve uitwerking op O.V.V.O.

Wij willen alles in goede harmonie houden en de honk- en softbal sport behouden.

 

Hopende u hiermede voldoende geïnformeerd te hebben.

 

Met vriendelijke groet,

O.V.V.O.

Het Bestuur




